



**Jacqueline Bustos**  
**1932 - 2019**

Jacqueline Simone Bustos died in Ottawa on January 8, 2019.

Jacque was among the first employees of the Centre, joining IDRC in August 1971 with the Information Sciences Division. She made several moves in her fifteen years at IDRC working with Fellowships and Awards before leaving in 1986 to accompany her husband on a diplomatic posting to the Canadian Embassy in Lisbon, Portugal.

**A colleague remembers**

I worked with Jacque in the Fellowship and Awards Division and again when Awards and Scholarships were in the Special Initiatives unit of the Corporate Affairs Division. Jacque was a delight to work with, the perfect mix of collegial reliability and friendliness.

Christopher Smart

Jacque's obituary is found [here](#).

Jacqueline Simone Bustos est décédée à Ottawa le 8 janvier 2109.

Jacque a été l'une des premières employées du Centre. Elle est arrivée au CRDI en août 1971 à la Division des sciences de l'information. Elle a occupé plusieurs postes au cours de ses quinze années au CRDI. Elle était à la Division des bourses en 1986 lorsqu'elle a quitté le Centre pour accompagner son mari affecté à l'ambassade du Canada à Lisbonne au Portugal.

**Un collègue se souvient**

J'ai travaillé avec Jacque à la Division des bourses et aussi lorsque les bourses faisaient partie de la section des initiatives spéciales de la Division des affaires générales. C'était un véritable plaisir de travailler avec Jacque qui était la parfaite collègue à la fois fiable et amicale.

Christopher Smart

La notice nécrologique de Jacque se trouve [ici](#).